

цвет шлейфа [Рождественская елка](#)







Наша компания, Сен Масине Рождество, Лтд. "Со., Лтд.", с более чем 20-летним опытом производства праздничных украшений и Для КВК, маркет, мишени, Брио, Шангри-Ла, Парижской весны и других услуг.

Рождественская елка-это одна из наших общих продуктов. Он широко используется для оформления таблиц. Мы делаем декоративные яйца на Рождество. Размер от 20 см до 5 метров. Она может быть настроена в качестве проекта.

Мы бсЦи & седекс сертифицированного производителя. Наша фабрика посвящена использованию экологических, безопасных и безвредных материалов Все наши продукты.

Зачем нам выбирать?

1. более 20 лет опыта в области производства и более 10 лет экспортного опыта.
2. уникальный и технический опыт в соответствии с вашими требованиями к любому дереву сувенирного мяча.
- 3, высокое качество и конкурентоспособная цена за хорошую репутацию на зарубежных рынках □
4. Мы производим продукцию в соответствии с Европой, сертификатом Соединенных Штатов (CE, RoHS, ен71 и т. д.).
5. Мы заработали фабрику бсЦи & седекс аудит.

ABOUT US



Sen Masine Christmas Arts (Shenzhen) Co.,Ltd.

is a professional manufacturer of Christmas balls and Christmas trees of choice for some of the top names in retail and merchandising since 1996. We are capable of supplying different styles of products and doing OEM or customization which with high quality and competitive price. Meanwhile, we're BSCI&SEDEX certified manufacturer and committed to using safe and environmental materials for all our products.



OUR ADVANTAGES

Sen Masine Christmas Arts (Shenzhen) Co., Ltd

is a China based manufacturer who is specializing in production of Christmas ball and Christmas tree since 1996. We're committing to supplying good quality products with competitive prices for customers, which also win us good reputation from the oversea markets.

Company's Advantages:

1. We are BSCI and SEDEX certified manufacturer. More certificates including ISO, ROHS, REACH, CE, EN71 are available.
2. With more than 20 years manufacturer experience and 10 years export experience
3. We are supplier of retail giants and famous brands such as TESCO, ALDI, QVC, CTS, BBB, KMART COCA-COLA etc.
4. We can produce 100,000 pcs Christmas balls and 1,000 Christmas trees per day.
5. Experienced inspector team to ensure your goods will be produced with high quality. 3rd party inspection is acceptable.
6. Good pre-sales and after-sales service to answer your questions within 24 hours.
7. We've cooperative and harmonious relations with all our suppliers.
8. We can take large order and urgent order to priority.



CERTIFICATE

QUALITY ASSURANCE SECURITY TRUST



CONTACT US



Tel: 0755-28542527-210



Skype: jennysenhy



MP: +86 18823162652



Fax: 0755-28542133



E-mail: jenny@senhy.com



web: www.senmasinechristmas.com